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Ministryně zdravotnictví Dana Jurásková se opět stala terčem útoků levicových 
politiků. Tentokrát to byl MUDr. David Rath v televizní debatě Otázky Václava 
Moravce. 
 
Profesní organizace sester cítí povinnost vyjádřit se k této televizní diskuzi a 
k následující diskuzi na www.tribune.cz ve které MUDr. Rath napadl ministryni 
zdravotnictví i přesto, že ona zmíněná "sestřička" má více vzdělání než on – lékař a 
to i v oblasti managementu a ekonomie. 
 
Bohužel tyto formy "diskuze" zřejmě patří do předvolebního boje, ale co je nám 
mnohem více líto je to, že populisticky vedená témata tvoří obraz pro laickou 
veřejnost. Tato veřejnost si na základě těchto informací tvoří obrázek o tom, jak to 
vlastně v tom našem zdravotnictví chodí. Důkazem je i jeden z diskuzních příspěvků 
důchodce z Bíliny. Takto pokřivený názor mohou mít bohužel mnozí. Ale pokud 
nemáme důkazy, tak neházejme špínu. Bohužel mnoho diváků potažmo obyvatel a 
potencionálních voličů rádo slyší tyto agresivní výpady a nikoliv jasná a věcná fakta.  
 
Všichni rozumní lidé si snad po krátkém zamyšlení uvědomují, že ve vedení 
jakéhokoliv resortu nemusí být zákonitě odborník pro danou tématiku, ale odborník 
pro management, vyjednávání a rozhodování.  
 
V minulosti se již ukázalo, že lékař na postu ministra neznamená jistotu erudovanosti 
a schopnosti řídit resort. Problémy ve zdravotnictví jsou rozsáhlé a času na jejich 
řešení je málo.  
 
Rozhodně našemu zdravotnictví neprospívají výpady a arogance vůči jedné či druhé 
straně zdravotníků. Zdravotníci – lékaři i sestry by se měli naučit vážit si jeden 
druhého a spolupracovat. To jim však nenařídí žádný zákon ani vyhláška. Je to vše 
jen o lidské povaze, svědomí a etice.  
 
Moc bychom si přáli, aby křeslo ministra v budoucí vládě obsadil někdo, kdo sice 
třeba nebude odborníkem, ale bude umět problémy řešit s odborníky.  
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